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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:251 Artskyddsförordningens inverkan på skogsbruket

Under de senaste åren har frågan om brister i artskyddsförordningen 
aktualiserats. I ett antal uppmärksammade fall har skogsbrukare förbjudits att 
genomföra planerade skogsavverkningar. De ansvariga myndigheterna har 
hänvisat till att arter som är skyddade genom artskyddsförordningen finns 
närvarande i markerna och att avverkning därför inte kan tillåtas. Det är 
uppenbart att artskyddsförordningen är utformad på ett sådant sätt, att det finns 
en överhängande risk för att verksamheten i våra ursprungsnäringar avsevärt 
försvåras. Detta har också påtalats för regeringen av generaldirektörerna för 
Naturvårdsverket och Skogsstyrelsen. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet och regeringen att vidta för att göra nödvändiga 
förändringar i artskyddsförordningen, så att svenska skogsbrukare ska kunna 
genomföra avverkningar?

………………………………………

Jonas Jacobsson Gjörtler (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-10-27
Besvaras senast
2016-11-09 kl. 12.00


